

**AQUA SHIELD** 



## AQUA SHIELD

## Content

المحتوي

About the institution	نبذةعنالؤسسة
Speech of the General Manager	كلمةالديرالعام
Our Goals	اهدافنا
Our vision	روؤيتنا
Our principles	مبادئنا
Our team	فريقنا
Call us	اتصل بنا





مؤسسة الدرع المائي لمكافحة الحرائق هي مؤسسة متخصصة في توفير حلول الحماية من الحرائق وإطفاء الحرائق تاسست المؤسسة بهدف توفير تكنولوجيا متقدمة ومبتكرة لمكافحة الحرائق وحماية الحياة والممتلكات تقدم مؤسسة الدرع المائي مجموعة واسعة من المنتجات والخدمات المتخصصة في مجال مكافحة الحرائق تشمل هذه المنتجات انظمة إنذار الحريق، وانظمة إطفاء الحريق، وانظمة إطفاء الحريق، وانظمة إطفاء الحريق المحمولة، ونظام الرش المائي التلقائي، ومعدات السلامة الشخصية والملابس الواقية من الحرائق تعمل المؤسسة مع فريق من المهندسين المتخصصين والفنيين ذوي الخبرة في مجال مكافحة الحرائق لتقديم حلول مخصصة وفقًا لاحتياجات العملاء ومواصفات السلامة. مسؤسسة الحرائق لتقديم حلول مخصصة وفقًا لاحتياجات العملاء ومواصفات السلامة. والستشارات فصي تنفيذ مشاريعها وتقدم المؤسسة خدمات التدريب والاستشارات فصي مجال السلامة من الحرائق للشركات والمؤسسات وتقدم دعمًا فنيًا مستمرًا للعمل تعتبر مؤسسة الدرع المائي لمكافحة الحرائق مرجعًا فصي مجال السلامة من الحرائق، وتسعى جاهدة لتوفير حلول مبتكرة وفعالة للحفاظ على السلامة والحماية في مختلف القطاعات والصناعات

Water Shield Firefighting Establishment is a institution specialized in providing fire protection and fire extinguishing solutions. The organization was established with the aim of providing advanced and innovative technology for fighting fires and protecting life and property. Water Shield Corporation offers a wide range of specialized products and services in the field of firefighting. These products include fire alarm systems, water and foam fire extinguishing systems, gas fire extinguishing systems, portable fire extinguishers, automatic water sprinkler system and personal safety equipment and clothing Fire protection

Water Shield Foundation relies on modern and innovative technology in designing and manufacturing its products. The organization works with a team of specialized engineers and technicians with experience in the field of firefighting to provide customized solutions according to customer needs and safety specifications.

Water Shield Foundation uses professional and reliable methods in implementing its projects. The provid institutiones training and consulting services in the field of fire safety to companies and institutions, and provides ongoing technical support to its clients. Water Shield Firefighting Corporation is considered a reference in the field of fire safety, and strives to provide innovative and effective solutions to maintain safety and protection in various sectors and industries





تعتبر مؤسسة الدرع المائي للمقاولات العـــامة من المــــؤسسات الناشئة فـــي مجال انظمة ومكافحة الحـــريق فــي المملكة ولـــدينا الخبرة في هــذا المجـال 25 سنة متواكبتآ مـــــع روئية المملكة 2030 وتتطلــع المؤسسة الى ان تكــون من ابرزو اكبر المــؤسسات المتميزة فـــي هذا المجال بالمملكة العربية السعودية باذن الله تعالى

Water Shield Corporation for General Contracting is considered one of the leading institutions in the field of firefighting and fire systems in the Kingdom. It has 25 years of experience in this field, keeping pace with the Kingdom's Vision 2030. The Corporation aspires to be one of the most prominent and distinguished institutions in this field in the Kingdom of Saudi Arabia, God Almighty willing.

Engineer

Bandar Ali Al-Ibrahim







تعتبر مؤسسة الـــدرع المائي متخصصة فــي تـــوفير الحلول للحماية من الحريق في المشاريع وتهدف الــى تـــوفير حلــول شاملة وفعالة لضمان ســــــلامة المشاريع مــن الحـــر ائق مـــن تقييم المخاطر والتخطيط مـع المكاتب الاستشارية المعتمدة وتوريد المــــــواد الخاصة للمشاريع من اجود المواد الموجودة والمعتمدة من قبل NFPA للعملاء

Water Shield Corporation is considered specialized in providing solutions for fire protection in projects and aims to provide comprehensive and effective solutions to ensure the safety of projects from fires through risk assessment and planning with approved consulting offices and supplying special materials for projects from the finest existing materials approved by the NEPA for clients.







رؤيتنا Vision

تهدف رؤيتنا الى حماية الارواح والممتلكا<mark>ت والبيئة من خطر الحر</mark>ائق، وتقديم خدمات ذات جودة عالية تلبي احتياجات عملائنا. نحن نسعى لتحقيق تفوقنا في جميع جوانب عملنا، من الاستشارة والتصـــميم الــى التنفــيذ والصيانة، وذلك مــن خــلال الابتكار والتدريب المستمر والتحسين المستمر.

Our vision aims to protect lives, property and the environment from the danger of fires, and to provide high-quality services that meet the needs of our customers. We strive to achieve excellence in all aspects of our work from consulting and design to implementation and maintenance, through innovation, continuous training and continuous improvement.









## مبادئنا Our principles

مؤسسة الدرع المائي تعمل في مجال السلامة والحـــماية من الحرائق وتعتمد المؤسسة على مجموعة من المبادئ الاساسية في اداء عملها وهي :

- السلامة والحماية
- التكنلوجيا المتقدمة
  - الإستدامةالبيئية
  - التدريب والتاهيل
  - الإستجابة السريعة
  - الشراكة والتعاون

Water Shield Foundation works in the field of fire safety and protection, and the Foundation relies on a set of basic principles In performing its work, it is:

- Safety and protection
- Advanced technology
- Environmental sustainability
- Training and qualification
- Rapid Response
- Partnership and cooperation









تلتزم مؤسسة الدرع المائي بتوظيف وتشكيل <mark>فريق عمل مؤهل و</mark>متخصص مـن مجموعـه متنــــوعة مــن المهنيين والخبراء المتخصصين في مـجال تـــركيب انظمة ومكافحة الحريق من مدراء المشاريع والفنيين الذين تتوفر لديهم الخبرات في هذا المجال مع الاستشاريين المعتمدين من قبل الجهات الرسمية

The Water Shield Foundation is committed to recruiting and forming a qualified and specialized work team from a diverse group of professionals and experts specialized in the field of installing fire fighting systems, including project managers and technicians who have experience in this field, along with consultants approved by the official authorities.









اتصل بنا Call us

- 0555061980
- aquashield.sa





المملكة العربية السعودية - المنطقة الشرقية- الدمام

**Kingdom of Saudi Arabia - Dammam**